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Gemeenteraad Westervoort tav griffie ivm raadsvergadering 3 februari 2020 ingekomen 
stukken tk Graag toevoegen.

Zowel de Gemeente Westervoort als de woningcorporatie Vivare weigeren mij 
(belanghebbende) om inhoudelijk kennis te nemen van het Belfort Cultuurhistorie en 
Monumenten onderzoek. Zie B08-20200203-02-vka-van-der-horst-vivare.docx  
Ook weigeren gemeente Westervoort én de woningcorporatie Vivare mij een participerende 
(consultatieve) rol in het vervolgproces behoud huurwoningen Rode Dorp . Zie B08-
20200203-02-vka-van-der-horst-vivare-reacties.docx   
Deze weigeringen dragen niet bij aan herstel van mijn geschonden vertrouwen in de 
Woningcorporatie Vivare.

Vivare-medewerker xxxxxx  heeft mij begin juni 2019 (in antwoord op mijn 
bezwaarschrift) (en in oktober nogmaals) verzekerd dat er voor het einde van dat jaar 
duidelijkheid zou zijn over aanpassing en behoud van de huurwoningen in het Rode Dorp. 
Op 30 dec j.l. schrijft dezelfde (inmiddels opgestapte) Vivaremedewerker mij dat afstemming 
met de gemeente Westervoort nog moet plaatsvinden.
Op 20-01-2020 schrijft de gemeente Westervoort  mij dat dit overleg al wel in december heeft 
plaatsgevonden met als uitkomst twee scenario's. 
Deze uitspraken zijn dus met elkaar in tegenspraak.

Dat ik inzage wil hebben in dat Belfort-rapport en participant wil zijn bij vervolgoverleg 
over de toekomst van de woningen is om een goede reden. 
Die is omdat ik domme fouten (meervoud), zoals die in het verleden zijn gemaakt, wil 
voorkomen en dat er een weloverwogen beslissing wordt genomen zonder getouwtrek 
achteraf. 
Dit lijkt mij in het belang van alle partijen! 

Enkele jaren geleden bleek mij al dat Vivare uitgaat van verouderde tekeningen en onjuiste 
informatie. 
Vivare heeft haar archieffunctie duidelijk niet op orde. (Dat resulteerde toen (2013) in 
inefficiënte, geldverslindende en overlastgevende werkzaamheden als gevolg van adhoc-
beslissingen.) 
Dat bleek ook in het contact dat ik afgelopen najaar had met de onderzoeker van Belfort. 
Die beschikte niet over de juiste tekeningen. Daarop heb ik hem zelf maar een digitale scan 
van de oorspronkelijke bouwtekening opgestuurd. 

Ik bewoon de woning aan de Vredenburgstraat 47 nu inmiddels 45 jaar. 
Dat ik de woning (én haar geschiedenis) door-en-door ken, achten beide partijen kennelijk 
vooralsnog van ondergeschikt belang bij het proces.
Het is mijn vaste overtuiging dat vervanging van de zes woningen Vredenburgstraat 43-53 
(scenario 2) niet nodig is omdat de woningen tegen aanvaardbare kosten duurzamer gemaakt 
kunnen worden (scenario 1) en als cultureel erfgoed voor Westervoort behouden kunnen 
blijven.

Vriendelijke groet,
Adrie van der Horst

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=westervoort&id=100055269
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=westervoort&id=100055337
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=westervoort&id=100055337
https://drive.google.com/open?id=10StxgXo4BU9A0FU1Cg2arHMfMX7kdvI9
https://drive.google.com/open?id=10StxgXo4BU9A0FU1Cg2arHMfMX7kdvI9
https://drive.google.com/open?id=1-6c5GUmEvfjweWn-osipoKUVEa670inE
https://drive.google.com/open?id=10PIf0KQMlqpFwv-uhg-z9x4Zw7_Hrcsc
https://drive.google.com/open?id=10PIf0KQMlqpFwv-uhg-z9x4Zw7_Hrcsc
https://drive.google.com/open?id=1E7zeM2iGxFfH6oi0BB7dtCoi4xUSteOd
https://drive.google.com/open?id=1E7zeM2iGxFfH6oi0BB7dtCoi4xUSteOd
https://drive.google.com/open?id=17aDJt9WhoD8JDerLrZLHdyOcLx_HPa9Q
https://drive.google.com/open?id=1pRn-JCt1mImPwv_jeTFe3PiBRwAQnr9f

